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                                     P R O T O K Ó Ł   Nr XLIV/09  
 
XLIV zwyczajnej sesji Rady Gminy Rewal odbytej w dniu 26 czerwca 2009 roku 
w Sali Sesyjnej Urzędu Gminy Rewal.  
 
 
 O godzinie 09.25prowadząca obrady Przewodnicząca Rady radna 
Joanna Drzewińska - Dąbrowska stwierdziła, iŜ aktualnie w posiedzeniu 
zgodnie z listą obecności – w momencie otwarcia sesji - uczestniczy 12 
radnych (nieobecni radni: R. Gutowski i A. Kołodziejczyk), wielkość 
bezwzględna ustawowego składu Rady wynosi 8 osób, co stanowi 
wystarczające quorum do podejmowania prawomocnych uchwał. 
Otwierając sesję powitała wszystkich radnych oraz  przybyłych na obrady 
zaproszonych gości.  
Przewodnicząca Rady wraz z Wójtem Gminy przedstawili Kierownika  Zakładu 
„Zieleń Gminy Rewal” P. Mariolę Kwiatkowską Ŝycząc jej wielu sukcesów w 
pracy zawodowej.    
 
      Następnie przystąpiono do realizacji porządku obrad. 

 
Ad. 2. Przyjęcie bez odczytywania protokołów z :  

1)  XLII  zwyczajnej sesji Rady Gminy.  
2)  XLIII uroczystej sesji Rady Gminy 

 
 Protokół z XLII zwyczajnej  sesji Rady Gminy bez odczytywania przyjęto –  
za 9 radnych, przeciw – 2 radnych, wstrzymał się od głosu -  1 radny, - 
głosowało 12 radnych.    
       
 Protokół z XLIII uroczystej sesji Rady Gminy bez odczytywania przyjęto – 
za 11 radnych, wstrzymał się od głosu 1 radny – głosowało 12  radnych.   
  

Ad. 3. Porządek obrad.  
Przewodnicząca Rady przedstawiła następujący porządek obrad:   

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum.  
2.  Przyjęcie protokołów  z :  

1)   XLII zwyczajnej sesji Rady Gminy;  
2) XLIII  uroczystej sesji Rady Gminy.  

3. Przedstawienie porządku obrad.  
4. Informacja Wójta Gminy o działaniach od ostatniej sesji Rady Gminy.  
5. Interpelacje radnych i zapytania sołtysów. 
6. Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia ciągów dróg oraz ulic do kategorii 

dróg gminnych.    
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7. Podjęcie uchwały w sprawie nabywania nieruchomości dz. Nr 254/3.  
8. Podjęcie uchwały w sprawie realizacji inwestycji dla celów komunalnych.  
9. Podjęcie uchwały w sprawie nabywania nieruchomości dz. Nr 585/5 i 

911/4.  
10. Podjęcie uchwały w sprawie nabywania nieruchomości stanowiących 

własność Skarbu Państwa.  
11. Podjęcie uchwały w sprawie nabywania nieruchomości dz. Nr 422/26 i 

423/20.   
12. Podjęcie uchwały w sprawie zbywania mienia komunalnego dz. Nr 304/1.     
13. Podjęcie uchwały w sprawie zbywanie mienia komunalnego w Pobierowie 

i Pogorzelicy.  
14.  Podjęcie uchwały w sprawie nadania Statutu Gminnego Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Rewalu. 
15. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXIV/245/08 z dnia 19 

grudnia 2008 roku w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 
Narkomanii w Gminie Rewal na 2009 rok. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na zawarcie przez Wójta 
Gminy umowy na dofinanso0waanmie przedsięwzięcia p.n. „Budowa hali 
sportowej przy Zespole Szkół Ogólnokształcących w Po0bierowie.  

17. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale Nr 
XVI/112/07 z dnia 12 listopada 2007 roku w sprawie uchwalenia „Planu 
odnowy miejscowości Pobierowo”.     

18.  Podjęcie uchwały w sprawie realizacji zadania p.n. „Ukształtowanie 
centrum miejscowości Pobierowo poprzez odnowienie wielofunkcyjnych 
placów spotkań”.        

19. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budŜecie Gminy na 
2009 rok.           

20.  Odpowiedzi na złoŜone interpelacje i zapytania   
21. Wolne wnioski i zapytania.  
22. Zakończenie obrad.       

     
 Z uwagi na to, Ŝe przedstawiony porządek obrad – w stosunku do wersji 
przesłanej wcześniej do wiadomości radnym - został powiększony o 3  
projekty uchwał  Przewodnicząca Rady przedstawiony porządek obrad 
podała pod głosowanie.      
       

Przedstawiony porządek obrad Rada przyjęła jednogłośnie – głosowało 12 
radnych.  

 
 Ad. 4.  Informacja Wójta Gminy o działaniach od ostatniej sesji Rady 
Gminy.   
Nawarstwiło się wiele spraw część przedłoŜonych uchwał musi być zostać 
uchwalone a wszystko to wystąpiło w ostatniej chwili.   
Obecnie najwaŜniejsza dla nas prawa to oczyszczalnia ścieków. Aktualnie 
prace trwają. Minął kryzys związany z finansowaniem modernizacji 
oczyszczalni ścieków. Zaczynają wpływać środki finansowe przyznane w 
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ramach dotacji – ostatnio wpłynęło 2,1 mln zł. Inwestycja realizowana jest na 
bieŜąco.  
Na bieŜąco realizowane są następujące inwestycje na terenie m. Pobierowo:   
- budowa hali sportowej – otrzymaliśmy dotację w wysokości 900,000 zł,  
- centrum ratownictwa – zostały przeprojektowane wnętrza a obecnie  
  staramy się o dotację,  
- parking przy ul. Zgody – tu szukamy róŜnych rozwiązań.  
Na ukończeniu jest budowa ronda w Pobierowie 
Rozstrzygnięty został przetarg na elektronikę na parkingach – termin realizacji 
do końca lipca – koszt 240.000 euro.  
Atrium w Zespole Szkół w Pobierowie – okres kolonijny i nie wiadomo, czy nie 
będziemy musieli zastopować realizacje tej inwestycji na okres wakacji. 
W Pustkowie trwają prace projektowe wokół zagospodarowania  terenu przy 
krzyŜu – Park Symboli oraz terenu przy stawie.  
Pozwolenie na modernizację Nadmorskiej Kolejki Wąskotorowej  uroczyste 
podpisanie umowy w miesiącu lipcu – wejście na budowę wrzesień 2009 r. 
Jest to dla nas bardzo duŜe dla nas wyzwanie ale musimy wykorzystać ten 
moment. 
Zejście na plaŜę w Trzęsaczu w najbliŜszym czasie zostanie dopuszczone do 
eksploatacji, wszystkie dokumenty zostały dostarczone. Po sezonie 
przystąpimy do modernizacji ul. Klifowej w Trzęsaczu – dojście do ruin.   
Do października ma być zakończona budowa boiska Orlik w Trzęsaczu.  
W Rewalu w ciągu najbliŜszych 2 tygodni planowane jest oddanie w centrum 
miejscowości zejście na plaŜę. W Rewalu teŜ w najbliŜszym czasie zostanie 
przekazany do uŜytku mieszkańcom budynek komunalny. Przystępujemy teŜ 
do zagospodarowania terenu dworca PKS w oraz terenu po stacji paliw 
ORLEN.  Są juŜ pierwsze wizualizację.    
Na terenie m. Śliwin zakończenie prac na ul. Spokojnej oraz na ukończeniu są 
prace związane z projektowaniem budynku komunalnego.   
W Niechorzu większość inwestycji została juŜ zakończona opóźnienie jest tylko 
z wykonaniem oświetlenia na ul. Polnej -  kłopoty z wykonawcą. Jest to 
inwestycja jedna z  ostatnich zawarta na starych warunkach – bez kar 
umownych a jest to nasz miejscowy wykonawca. Podpisana została umowa 
na zagospodarowanie centrum Niechorza, nie wybrano jednak ostatecznej 
wersji.  Boksy dla rybaków juŜ stoją i powoli będziemy prowadzili prace 
wykończeniowe.  
W dniu wczorajszym podpisaliśmy akt notarialny na zakup O.W. „Zdrowie” w 
Pobierowie.  
Zakończyła się kontrola RIO a jak przyjdą zalecenia pokontrolne to będą on e 
materiałem do poprawienia błędów. Kontrola została całkiem nieźle 
oceniona.   
W Pogorzelicy weszliśmy na zejścia plaŜowe – i tu idziemy va baque. W trakcie 
realizacji jest zejście plaŜowe na ul. Morskiej. NajwaŜniejsze główne prace są 
za nami. Jest nadzieja, Ŝe w połowie lata zejście to ruszy a jesienią wchodzimy 
na kolejne tak aby w przeciągu roku Pogorzelica miała wszystkie nowe zejścia 
plaŜowe.   
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Dostaliśmy zgodę na realizację Euroboiska w Pogorzelicy  czekamy na 
pozwolenie na budowę. Rozstrzygnęliśmy przetarg na modernizację 
oświetlenia ul. W. Polskiego – kosztorys opiewał na 600.000 zł a wykonawca 
ma wykonać za 300.000 zł. I tu trzeba się zastanowić nad tym co nasi 
kosztorysanci robią skoro jest tak duŜa róŜnica.  
W Trzęsaczu stawiany jest plac zabaw na  przekazanym nam przez Agencję 
terenie.  
Udało się nam wygrać rundę w walce o dotację na zejścia plaŜowe.  
Z zaplanowanych na rok bieŜący w budŜecie 49 mln zł na inwestycję na dzień 
dzisiejszy jest juŜ zafakturowane 36 mln. Będzie cięŜko związać budŜet ale jest 
nadzieja, Ŝe druga połowa roku będzie lepsza. Pierwsze wskaźniki będziemy 
mieli za tydzień.  O wszystkim Rada będzie informowana na bieŜąco.   
    
 Ad. 5. Interpelacje radnych i zapytania sołtysów.  
Radny W. Jaworowski – sprawa podjętej przez Radę uchwały w sprawie 
kaucji.  Raport sporządzony przez Generalna Dyrekcję Ochrony Środowiska nt. 
oddziaływania na środowisko jest dla Nord Stream negatywny. Nasza 
uchwała Ŝądanie kaucji moŜe się dla nas przydać i uruchomiła cały ciąg 
przedsięwzięć w tej sprawie.   
Radny A. Brzeziński – w 2007 r. Rada podjęła uchwałę w sprawie 
gospodarowania nieruchomościami gdzie sprawy wydzierŜawień winna być 
informowana Komisja strategii i Rozwoju. Pytanie  czy o tych sprawach jest na 
bieŜąco informowana Komisja Strategii i Rozwoju Rady Gminy i czy Komisja 
takowa opinie wydaje.  
P. E. Korczyńska – dotyczy to tylko i wyłącznie na polepszenie warunków 
zagospodarowania. Komisja jest informowana na bieŜąco. Wszystkie 
przedsięwzięcia realizowane są zgodnie z w/w uchwałą.  
Radny A. Brzeziński - do P. Wójta co dalej z ul. Klifowa w Rewalu.  
P. Wójt – ul. Klifowa i RóŜana w Rewalu to został ogłoszony nowy przetarg na 
projekt z wykonawcą.  Stary projekt stracił racje bytu i przyjąć go jako 
koncepcję na podstawie której będzie sporządzony nowy projekt  z 
uwzględnieniem wszystkich ustaleń - realizacja jesień br.  
Jeśli chodzi o dzierŜawy to poza małymi terenami (place handlowe) nie 
zawarliśmy Ŝadnej umowy dzierŜawy bez zgody Rady.   
P. L. Kosik – co dalej z realizacją inwestycji pn. „Park linowy” w Pogorzelicy 
oraz z Euroboiskiem.  
P. Wójt – jeśli chodzi o Euroboiska stary program padł i teraz staramy się 
dostosować do nowego. Byliśmy na poprzedniej liście indykatywnej – obecnie 
tej listy nie ma. Pieniędzy w tym dziale jest zbyt mało. Próbujemy wspólnie z 
podobnymi do naszej gminami starać się o środki na ten cel. Park linowy – na 
dzień dzisiejszy zgłosiły się 2 firmy ze Szczecina i z Karpacza i być moŜe ta 
inwestycja realizowana będzie ze środków prywatnych a my uzyskamy 
wpływy z dzierŜawy - chcemy uatrakcyjnić teren.  
Radna J. Drzewińska – Dąbrowska – budowa na ul. Chrobrego. Jak długo ta 
budowa tam będzie trwać – jest to uciąŜliwe dla mieszkańców.  
P. Wójt – sprawę naleŜy rozeznać i w tej sprawie zwrócił się do Komendanta 
SG o wyjaśnienie tej sprawy.                                 
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 Ad. 6. Zaliczenie ciągów dróg oraz ulic do kategorii dróg gminnych.  
Komisja  Strategii i Rozwoju  Rady Gminy z braku quorum nie wypracowała 
stanowiska.  
Komisja Społeczno – Oświatowa  pozytywnie zaopiniowała przedłoŜony 
projekt uchwały.  

Uchwała w przedłoŜonej wersji została podjęta – za 9 radnych, 
wstrzymało się od głosu 2 radnych – głosowało 11 radnych.     
 
 Ad. 7.  Podjęcie uchwały w sprawie nabywania nieruchomości dz. Nr 
254/3.  
Komisja Społeczno – Oświatowa  Rady Gminy pozytywnie zaopiniowała 
przedłoŜony projekt uchwały.  
Komisja Strategii i Rozwoju nie wypracowała stanowiska z braku quorum na  
wspólnym posiedzeniu Komisji Rady Gminy.   
Uchwała w przedłoŜonej wersji została podjęta jednogłośnie – głosowało 12 
radnych.        
  

Ad. 8. Podjęcie uchwały w sprawie realizacji inwestycji dla celów 
komunalnych.  
Komisja Społeczno – Oświatowa Rady Gminy pozytywnie zaopiniowała 
przedłoŜony projekt uchwały. 
 Komisja Strategii i Rozwoju nie wypracowała stanowiska  z braku quorum na 
wspólnym posiedzeniu Komisji Rady.  

Uchwała w przedłoŜonej wersji została podjęta jednogłośnie – 
głosowało 12 radnych.      
   
 Ad. 9. Podjecie uchwały w sprawie nabywania nieruchomości dz. 585/5 
i 911/4.  
Radny W. Jaworowski – czy nie będzie nam tego zabraniała ustawa.  
P. Wójt – da nam to argumenty w rozmowach, Ŝe to my ustalamy plan 
rozwoju dla tego terenu i przejmujemy do naszego zasobu te części 
miejscowości. Ale mimo to wątpliwości pozostają. Chodzi nam głównie o 
ucywilizowanie tych terenów. 
Radny W. Jaworowski – ale, wątpliwość jest, czy na przeszkodzie nie stanie 
nam ustawa o portach morskich.   
 P. Wójt – wątpliwości zawsze będą. Opór społeczny nie mówi o tym aby 
wyrzucić przystanie, ale mówi o tym by to ucywilizować, by nie przekształciły 
się te tereny w tereny handlowe i gastronomiczne i cały opór idzie w tym 
kierunku. Jeśli chodzi o Niechorze to  nie ma tam Ŝadnego oporu – zarówno 
ze strony mieszkańców jak i rybaków.   Gorzej jest w Rewalu.  
Radny A. Brzeziński – dobrze, Ŝe została przygotowana ta uchwała. Lepiej jest 
mieć jest jakiś wpływ niŜ jak do tej pory Ŝadnego.  
Komisja Społeczno –Oświatowa  Rady Gminy nie wniosła uwag.  
Komisja Strategii i Rozwoju Rady Gminy nie wypracowała z braku quorum na 
wspólnym posiedzeniu Komisji Rady Gminy.  



 6

PrzedłoŜony projekt uchwały został podjęty jednogłośnie – głosowało 12 
radnych.  
 
 Ad.10. Podjęcie uchwały w sprawie nabywania nieruchomości 
stanowiących własność Skarbu Państwa.   
Komisja Społeczno – Oświatowa  Rady Gminy pozytywnie zaopiniowała 
przedłoŜony projekt uchwały.  
Komisja Strategii i Rozwoju z braku quorum na posiedzenie wspólnym Komisji 
Rady Gminy nie wypracowała stanowiska. 
Uchwała została podjęta jednogłośnie – głosowało 12 radnych.         
 
 Ad. 11. Podjęcie uchwały w sprawie nabywania nieruchomości dz. Nr 
422/26 i 423/20.  
Komisja Społeczno – Oświatowa  Rady Gminy pozytywnie zaopiniowała 
przedłoŜony projekt uchwały.  
Komisja Strategii i Rozwoju z braku quorum na posiedzeniu wspólnym Komisji 
Rady Gminy nie wypracowała stanowiska. 
Uchwała została podjęta jednogłośnie – głosowało 12 radnych.  
  
 Ad. 12. Podjęcie uchwały w sprawie zbywania mienia komunalnego dz. 
Nr 304/1.  
P. Wójt – sprawa o której mowa w projekcie uchwały była szeroko omawiana 
na posiedzeniach Rady Sołeckiej w Pogorzelicy. Jest nawet nacisk 
mieszkańców by tą nieruchomość zbyć pod warunkiem, Ŝe część uzyskanych 
środków zostanie przeznaczone na inwestycje infrastrukturalne. Głównie na 
infrastrukturę sportową.    
Komisja Społeczno – Oświatowa – pozytywnie zaopiniowała przedłoŜony 
projekt uchwały.  
Komisja Strategii i Rozwoju z braku quorum na posiedzeniu wspólnym Komisji 
Rady Gminy nie wypracowała stanowiska.  
 Uchwała została podjęta – za głosowało 11 radnych, 1 radny wstrzymał się 
od głosu – głosowało 12 radnych.  
 

Ad. 13. Podjęcie uchwały w sprawie zbywania mienia komunalnego w 
Pobierowie i Pogorzelicy.  
Komisje Rady Gminy nie wypracowały stanowiska do przedłoŜonego projektu 
uchwały – projekt uchwały został włączony do porządku obrad po wspólnym 
posiedzeniu wszystkich  Komisji Rady.  
P. E. Korczyńska proponowany projekt uchwały został skonsultowany z 
Kierownikiem Referatu Budownictwa i Architektury co do przyszłego 
zagospodarowania tego terenu.  
P. Przewodnicząca Rady – czy projekt uchwały był konsultowany z Radą 
Sołecką.  
P. Wójt – był konsultowany na zebraniu wiejskim w Pogorzelicy.  
Rada Gminy po zapoznaniu się z uzasadnieniem przedstawionym przez P. E. 
Korczyńską przedłoŜony projekt uchwały podjęła jednogłośnie – głosowało 
12 radnych.  
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Ad. 14. Podjęcie uchwały w sprawie nadania Statutu Gminnego 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Rewalu.  
Komisja Strategii i Rozwoju nie  wypracowała z braku quorum 

stanowiska.  
Komisja Społeczno – Oświatowa pozytywnie zaopiniowała przedłoŜony 

projekt uchwały.  
Uchwała w przedłoŜonej wersji została podjęta jednogłośnie – 

głosowało 12 radnych.  
  
Ad. 15. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXIV/245/08 z 

dnia 19 grudnia 2008 roku w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 
Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 
Narkomanii w Gminie Rewal na 2009 rok.  
Komisja Społeczno - Oświatowa Rady pozytywnie zaopiniowała przedłoŜony 
projekt uchwały.  
Komisja Strategii i Rozwoju nie wypracowała z braku quorum stanowiska na 
posiedzeniu wszystkich Komisji Rady Gminy w dniu 22 czerwca 2009 roku.  
Uchwała w przedłoŜonej wersji została podjęta  – za głosowało 11 radnych, 1 
radny wstrzymał się od głosu – głosowało 12 radnych.  

 
Ad. 16. Podjęcie uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na zawarcie 

przez Wójta Gminy umowy na dofinansowanie przedsięwzięcia p.n. „Budowa 
hali sportowej przy Zespole Szkół Ogólnokształcących w Pobierowie.”  
Projekt uchwały nie był omawiany na posiedzeniu Komisji Rady Gminy, został 
włączony do porządku obrad po posiedzeniu Komisji Rady.  
P. E. Sobolak – Murzynowska  - Kierownik Referatu Integracji Europejskiej - 
projekt tej uchwały jak i projekty następnych dwóch uchwał wynika z 
wymogów jakie naleŜy spełnić przy składaniu wniosków o dofinansowanie. O 
tym jakie dokumenty winny być dołączone dowiadujemy się często w 
ostatniej chwili. W tym przypadku jest taki wymóg ze strony Ministerstwa Sportu 
i Turystyki by mogły być zabezpieczone środki na dofinansowanie tej 
inwestycji.  Uchwała jest gwarantem, Ŝe przydzielone środki nie zostaną 
przeznaczone na inny cel.  

Rada po wysłuchaniu uzasadnienia jednogłośnie podjęła uchwałę w 
przedłoŜonej wersji – głosowało 12 radnych.   

 
Ad. 17. Wprowadzenie zmian  w uchwale Nr XVI/112/07 z dnia 12 

listopada 2007 roku w sprawie uchwalenia „Planu odnowy miejscowości 
Pobierowo”   
Komisje Rady Gminy nie wypracowały stanowisk. Projekt uchwały nie był 
omawiany na wspólnym posiedzeniu Komisji Rady Gminy, został dołączony 
do porządku obrad po posiedzeniu po posiedzeniu Komisji Rady.    

Tak jak w poprzedniej uchwale Rada Gminy po zapoznaniu się z 
wyjaśnieniami złoŜonymi przez Kierownika Referatu P. E. Sobolak – 
Murzynowską  sprawa dotyczy wprowadzenia poprawek formalnych do 
nowelizowanej uchwały – przyjęła przedłoŜony projekt uchwały – za 



 8

głosowało 12 radnych,1 radny wstrzymał się od głosu – głosowało 12 
radnych.    

 
Ad. 18. Podjęcie uchwały w sprawie realizacji zadania „Ukształtowanie 

centrum miejscowości Pobierowo poprzez odnowienie wielofunkcyjnych 
placów spotkań.”  
Komisje Rady nie wypracowały stanowisk na wspólnym posiedzeniu. 
 
Projekt uchwały został dołączony do porządku obrad po posiedzeniu Komisji 
Rady.   

Rada po zapoznaniu się z informacją przedłoŜoną przez Kierownika 
Referatu ds. Kontaktów z U.E. przyjęła projekt w przedstawionej wersji 
podejmując uchwałę – za podjęciem głosowało 11 radnych, 1 radny 
wstrzymał się od głosu – głosowało 12 radnych.  

 
Ad. 19. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budŜecie 

Gminy na 2009 rok.  
Komisje Rady z powodu nie dostarczenia na posiedzenie projektu 

uchwały nie wypracowały stanowisk na dostarczony w dniu sesji przez 
Skarbnika Gminy projektu uchwały.  

Szczegółowe uzasadnienie przedstawił Skarbnik Gminy. Na wstępie 
przeprosił Radę za zbyt późne dostarczenie projektu uchwały. Powodem  
opóźnienia są zaległości jakie ostatnio powstały w księgowaniu a 
spowodowane zostało to długotrwałą i w ostatnim tygodniu zakończoną 
kontrolą kompleksową prowadzoną przez Inspektorów Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Szczecinie.   

Radny B. Woźniak – dotyczy dz. 852 – kwota 6.500 zł - zostały tu podane 
dwie kwoty – czy  do tej pory nie było tego stanowiska kierowniczego.     
P. J. śebrowska Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej – chodzi o 
zakup dodatkowego komputera.    

Rada po zapoznaniu się ze szczegółowym uzasadnieniami oraz  
wyjaśnieniami przyjęła przedłoŜony projekt uchwały w przedłoŜonej wersji – za 
podjęciem uchwały głosowało 11 radnych, 1 radny wstrzymał się od głosu – 
głosowało 12 radnych.        
 

Ad. 20. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.  
Nie zgłoszono interpelacji i zapytań.  
 

Ad. 21. Wolne wnioski i zapytania.   
Radny M. Smoczyk – uwaŜa, Ŝe zbędne jest dostarczanie materiałów 
uzupełniających w wersji papierowej. KaŜdemu moŜna wgrać na pendriwie 
lub przesłać emailem. Jeśli chodzi o uchwały podpisane przez P. 
Przewodnicząca to przesłać internetem do radnych albo teŜ zamieszczać w 
BIP- ie.  Proponuje aby radni spotkali się po dzisiejszej sesji albo w innym 
terminie by ustalić sposób przekazywania informacji, abyśmy w tej sprawie byli 
jednomyślni.  
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P. Przewodnicząca Rady – po zakończeniu sesji nastąpi 10 minutowa przerwa 
po której radni spotkają się aby omówić te sprawy. W niektórych gminach 
zamieszcza się w BIP – ie nawet projekty uchwał aby mieszkańcy mogli się z 
nimi zapoznać.     
Mieszkaniec Trzęsacza poruszył sprawę warunków zabudowy – dopuszcza się 
płaskie dachy - ich zmiany moŜe wprowadzić tylko Rada Gminy.  
P. Przewodnicząca Rady – proszę przedstawić swój wniosek na piśmie.  
P. Wójt – zgadza się z tym, Ŝe moŜe to zrobić Rada Gminy lecz aby wniosek 
mógł zostać pozytywnie rozpatrzony to musi przejść przez całą procedurę, a 
to jest okres 2 – 3 najbliŜszych lat.      
Radny K. Ciszek – P. Przewodnicząca nie chce się wdawać w polemikę. Na 
dzień dzisiejszy istniejącego stanu rzeczy zmienić nie moŜna. Nikt tu z 
obecnych nie podejmie zobowiązania, Ŝe plan zagospodarowania 
przestrzennego w przypadku Trzęsacza powstanie w przeciągu 2 – 3 lat. Nie 
wiemy jak długo trwać będą sprawy proceduralne – zdarza się, Ŝe trwają rok 
a nawet 2 lata. Nie moŜemy się tez wypowiadać co do typu dachu. 
Poprosimy tylko o ten wniosek który będzie wnioskiem do zmian w planie 
zagospodarowania przestrzennego który w odpowiednich terminach będzie 
rozpatrywany. Rada w przeciągu 5 lat tego problemu nie rozwiąŜe.   
Radny A. Brzeziński – do P. Skarbnika – wizytując z P. Wójtem teren sołectwa 
zauwaŜył, Ŝe jest duŜo dziur w drogach, czy wystarczy nam środków na 
remonty tych dróg.  
P. Skarbnik – w okresie kwiecień - czerwiec nastąpiła kumulacja zadań 
inwestycyjnych przed sezonem, a dochody do budŜetu były tylko z 
podatków. Na ten stan rzeczy nie ma innych rozwiązań. Taka jest specyfika 
naszej gminy. Aktualnie jest brak środków inwestycyjnych.  
Radny K. Kwiatkowski – sprawa inwestycji na ul. Polnej i Kolejowej w Niechorzu. 
Z uzyskanych przez niego informacji wynika, Ŝe ul. Kolejowa nie będzie 
ruszana do sezonu a co z ul. Polną. Chce aby Wójt sprecyzował co z ta ulica 
będzie.    
P. Wójt – ul. Polna jest jedyną inwestycją którą nie udało się zakończyć.   
Kabel schowany całkowicie. Jest to jedno z ostatnich zleceń realizowanych  
na starych zasadach – bez naliczania dla wykonawcy kar umownych.  Lampy 
zamówiliśmy my sami a nie wykonawca. Czekamy na dostawę fundamentów 
które wkopiemy sami. Na ul. Trzebiatowską i Kolejowa teŜ juŜ zostało wszystko 
zamówione i będzie realizowane w trakcie sezonu. Wykonawca – który jest 
naszym mieszkańcem -  traktuje nas trochę po macoszemu.              
       
   Ad. 22. Wobec wyczerpania tematyki sesji prowadząca sesję 
Przewodnicząca  Rady radna Joanna Drzewińska - Dąbrowska o godzinie 
12.15  zamknęła XLIV zwyczajną sesję Rady Gminy.  
 
 

............................                                                        .........................................  
    protokółował                                                                                 Przewodnicząca Rady                                                                                                                                 


